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Abstract (en)
[origin: WO2018036805A1] The invention relates to a coil device (1) for a power converter, comprising a cooling plate (2) and a plurality N ≥ 3 of
coil windings (4), wherein the cooling plate (2) is thermally coupled with at least one end face (400) of one of the coil windings (4). According to the
invention, the coil windings (4) are arranged spatially offset to one another by an angle (41) of 2π/Ν , and the cooling plate (2) has a cooling channel
(24), which at least partially extends around each of the N coil windings.

Abstract (de)
Es wird eine Spulenvorrichtung (1) für einen Stromrichter vorgeschlagen, die eine Kühlplatte (2) und eine Mehrzahl N von Spulenwicklungen (4)
umfasst, wobei die Kühlplatte (2) mit wenigstens einer Stirnseite (400) einer der Spulenwicklungen (4) thermisch gekoppelt ist. Erfindungsgemäß
sind die Spulenwicklungen (4) räumlich um einen Winkel (41) von 2 À / N versetzt zueinander angeordnet, und die Kühlplatte (2) weist einen
Kühlkanal (24) auf, der sich wenigstens teilweise um jede der N Spulenwicklungen (4) erstreckt.
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